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انالله و اناالیه راجعون
با عرض تسلیت به مناسبت درگذشت ابوشهیدان )ناصر و مسعود( پدر 
گرامی مهندس اکبر ترکان ریاست انجمن دوستی ایران 
و بوسنی هرزگوین و مشاور محترم عالی رئيس جمهور

 اعلام می دارد مراس��م سومین روز درگذشت آن مرحوم روز پنج شنبه 
مورخ 93/6/6 از س��اعت 16الی 17/30 درمس��جد نور واقع در خیابان 
فاطم��ی برگزار می گردد. ضمنا مراس��م ش��ب هفت نیز روز یکش��نبه 

93/6/9 در همان محل و ساعت برگزار می شود.
انجمن دوستی ایران و بوسنی  هرزگوین

قيمت بازارنوع سکه
947000سکه تمام طرح جدید
946000سکه تمام طرح قدیم

474500نیم سکه
264000ربع سکه

172000گرمی
96800هر گرم طلای 18 عیار

نوع ارز
3128دلار
4149یورو
5213پوند

856درهم

رئي�س س�تاد مدیریت حمل 
و نقل و س�وخت کش�ور گفت: به 
ازای اس�قاط هر 4 ت�ا 5 خودروی 
فرس�وده مجوز پلاک گذاری یک 
خودرو وارداتی صادر خواهد شد.

علیرضا فیض بخش دیروز در یک 
نشست خبری افزود: با توجه به این که 
سال گذشته 70 هزار خودروی خارجی 
وارد کشور شد باید 280 هزار خودرو به 
طور میانگین از رده خارج می شد که 
تنها 70 هزار خودرو از رده خارج شد.
وی تصری��ح ک��رد: تصمی��م ب��ه 
اص��لاح این مس��یر گرفتیم و س��تاد 
اس��قاط خودروی فرسوده را بر عهده 

واردکنندگان گذاشت.
وی ادامه داد: حاصل این تصمیم 

که از خردادماه اجرایی ش��د این بود 
که در 5 ماه نخس��ت س��ال گذش��ته 
تنها 6 هزار خودروی فرس��وده از رده 
خارج ش��د اما در س��ال 93 در مدت 
مش��ابه 105 هزار خودروی فرس��وده 
برای خروج از رده ثبت نام ش��دند که 
افزایش 15 برابری را نش��ان می دهد، 
از این رو پیش بینی می شود امسال در 
ازای واردات 100 هزار دس��تگاه بیش 
از 400 هزار خودروی فرسوده از رده 

خارج شود.
فیض بخش در ادامه اظهار داشت: 
خودروس��ازان داخلی ب��ه ازای تعداد 
خودروی با مصرف بالای 10 لیتر باید 
ی��ک خودرو را از رده خارج می کردند 
و ی��ک س��وم تولیدش��ان را بای��د به 

نوسازی ناوگان اختصاص دهند اما به 
تکالیفشان به طور کامل عمل نکردند.
وی افزود: خودروسازها خروج خودروی 
فرس��وده به ازای تولی��د خودرویی با 
مصرف بالای 10 لیتر را انجام داده اند 
اما یک سوم تولیدات خود را به نوسازی 

ناوگان اختصاص نداده اند.
وی با بیان این که مصوبه مربوط 
به نوسازی ناوگان مربوط به سال 88 
است گفت: س��ه سال است یک سوم 
تولیدات خودروس��ازان به جایگزینی 
ناوگان اختصاص نیافته چرا که طرح 
جایگزینی به طور کلی در این بخش 

متوقف شده است.
فیض بخش همچنین از اسقاط و 
جایگزینی 36 هزار دس��تگاه تاکسی 

فرس��وده در سطح شهر تهران و سایر 
کلانش��هرهای کشور خبر داد و افزود: 
در کنار اسقاط تاکسی ها امسال اسقاط 
و از رده خ��ارج کردن مینی بوس های 
فرس��وده هم انجام می ش��ود، ضمن 
آن ک��ه یک طرحی ب��ه منظور تهاتر 
لاشه مینی بوس های اسقاطی در ازای 
خودروهای س��واری در دس��تور کار 
قرار دارد.رئیس س��تاد مدیریت حمل 
و نقل س��وخت از شروع ثبت نام برای 
از  جایگزینی مینی بوس های فرسوده 
اوایل هفته آینده خبر داد و گفت: برای 
خودروهای فرسوده سنگین طرح های 
نقدی پرداخت وجه در قبال اس��قاط 
خودرو را بررسی می کنیم که باید در 
دولت تصویب ش��ود.وی توضیح داد: 

برای اسقاط مینی بوس در شهر تهران 
هزار دستگاه را در نظر گرفته ایم که در 
مرحله اول 190 دستگاه اسقاط خواهد 
ش��د، در عین حال ت��لاش می کنیم 
ام��کان گرفت��ن خودروی س��واری یا 
پول نقد را به جای مینی بوس اسقاط 
شده فراهم کنیم.وی درباره مدیریت 
مصرف بنزین و گازوئیل با ساماندهی 
کارت های هوشمند سوخت خودروها 
توضی��ح داد از ابت��دای س��ال جاری 
تاکن��ون ی��ک میلی��ون کارت جدید 
هوش��مند س��وخت برای خودروها و 
موتورسیکلت های نوشماره صادر شده 
ام��ا به دلیل اجرای طرح س��اماندهی 
کارت های س��وخت متوس��ط مصرف 
بنزین کش��ور روزانه حدود 3 میلیون 

لیتر کاهش یافته است.فیض بخش از 
برنامه ریزی به منظور کاهش 6 میلیون 
لیتری مصرف بنزی��ن با ادامه اجرای 
طرح س��اماندهی کارت های هوشمند 
سوخت خبر داد و افزود: تا پایان سال 
جاری با ساماندهی کارت های هوشمند 
بنزی��ن پیش بینی می ش��ود بیش از 
6 میلیون لیتر مصرف بنزین کش��ور 
اولویت ساماندهی  کاسته ش��ود.وی، 
کارت های هوشمند بنزین را آن دسته 
از خودروه��ای عمومی اعلام کرده که 
در خدمت ناوگان حمل و نقل عمومی 
نیستند و خاطرنشان کرد: تا پایان سال 
جاری مرحله دوم ساماندهی کارت های 
گازوئیل و بنزین در سطح کشور آغاز 

خواهد شد.

اسقاط 4 خودروی فرسوده در ازای واردات یک خودرو

دهمي�ن همای�ش بين المللی 
انرژی با حضور 1250 کارش�ناس 
داخلی و خارجی دیروز در تهران 

آغاز به کار کرد.
معاون وزیر نیرو در آئین گشایش 
این همایش اظهار داشت: این همایش 
زمینه های لازم جه��ت تعامل و ارائه 
تحقیقات متخصصان و دانش پژوهان 
در حوزه ه��ای مرتبط با ان��رژی را به 
منظور گسترش فعالیت های تحقیقاتی 
و بررس��ی چالش های فراروی بخش 

انرژی فراهم می کند.
هوش��نگ فلاحتیان با بیان اینکه 
برای بررسی مقاله های رسیده از 100 
استاد متخصص بخش انرژی در قالب 
س��ه کمیته تخصصی مدیریت منابع، 
اقتص��اد و ان��رژی و فن��اوری انرژی و 
محیط زیست بهره گرفته شده است، 
گفت: برای ای��ن همایش 535 مقاله 
ب��ه زبان فارس��ی و 70 مقاله به زبان 
انگلیسی از کشورهای انگلیس، سوئد، 
فرانسه، پرتقال، استرالیا، ژاپن، چین، 
ترکیه، زلاندنو، قبرس، لیتوانی و... به 
دبیرخانه رسید که 60 مورد برای ارائه 
س��خنرانی و 100 مورد برای ارائه به 
صورت پوستر و 220 مورد برای چاپ 

مورد پذیرش قرار گرفت.
فلاحتی��ان ادام��ه داد: در ای��ن 
همای��ش 1250 نف��ر از متخصصان 
دع��وت دارند و 10 نفر از س��خنرانان 
کلیدی داخلی و خارج��ی از آمریکا، 
کان��ادا، آلمان، بلژی��ک، هنگ کنگ، 
ترکی��ه، لبنان و هن��د در محورهای 
»امنیت انرژی و گذر از عدم اطمینان«، 
انرژي  و مدل س��ازی  سیاست گذاری 
و انرژی باید ب��رای آینده، و »تجارت 
گاز طبیع��ی در خاورمیانه و آفریقا و 
نقش ایران به عنوان تغییر دهنده بازی 

انرژي« و »تحقق انرژی تجدید پذیر« 
و... مباحثی را مطرح خواهند کرد.

خرید برق از مردم
در مراسم افتتاحیه همایش مذکور 
وزی��ر نیرو از خرید برقی که حاصل از 
منابع انرژی - تجدیدپذیر باش��د خبر 
داد و گف��ت:  وزارت نی��رو در اجرای 
سیاس��ت های کل��ی نظ��ام در زمینه 
انرژی و سیاست های اقتصاد مقاومتی 
و مصوب��ات مجل��س و دول��ت اعلام 
می کند، برق حاص��ل از منابع انرژی 
تجدیدپذیر که توسط مشترکان برق 
به صورت پراکنده تولید می ش��ود، را 
ب��ا قیمتی بی��ش از یک پنجم قیمت 
فوب خلیج فارس سوخت های مایع به 
صورت تضمین��ی و بدون محدودیت 

زمانی خریداری می کنند.
حمید چیت چیان ادامه داد: بدین 
ترتیب ضمن بهره مندی از منابع پاک 
انرژی و کاهش تلفات در تولید و انتقال 

و توزیع برق بهره مند خواهیم شد.
وی همچنین در حاشیه همایش 
فوق گفت: در صورتی که مش��ترکین 
پرمصرف آب الگوی مصرف را رعایت 
نکنن��د ممکن اس��ت ناچار ش��ویم با 
تصویب دولت جرایم��ی را برای آنان 

در نظر بگیریم.
وی ادام��ه داد: آب ب��ا قیمت بالا 
تامی��ن و به مصرف کنن��دگان عرضه 
می شود و در صورتی که تنها 20 درصد 
صرفه جویی صورت گیرد، بسیاری از 
هزینه های دولت کاهش خواهد یافت.
وزیر نیرو اظهار داشت: با توجه به 
محدودیت منابع آب در کشور، متوسط 
میزان سرانه آب شرب برای هر نفر در 
روز 250 لیتر می باشد که این شاخص 
در کشور پیشرفته ای مثل آلمان 159 
لیتر است که عدم رعایت الگوی مصرف 

موجب هدر رفت انرژی و منابع طبیعی 
خواهد شد.

وی درباره اقدامات هشداردهنده 
این وزارتخانه به مش��ترکان پرمصرف 
نیز خاطرنشان کرد: اگر یک یا دو روز 
آب مشترکان پرمصرف قطع شد این 
اقدام هش��داری بود تا مش��ترکان در 

نحوه مصرف خود تجدیدنظر کنند.
وزیر نیرو در خصوص برنامه های 
این وزارتخانه با توجه به بدهی هایش 
گفت: این امر در ابتدای فعالیت دولت 
یازده��م م��ورد توجه ق��رار گرفت به 
طوری که مش��خص ش��د بخش برق 
بیش از 16 هزار میلیارد تومان بدهی 
دارد که به علت پایین بودن تعرفه های 
ب��رق نه تنها این رق��م کاهش نیافته 
بلکه مقداری نیز به آن افزوده ش��ده 
که در لایحه حمایت از تولید و خروج 
از رکود ای��ن موضوع مورد توجه قرار 

گرفته است.

چیت چی��ان اف��زود: بدهی ه��ای 
صنع��ت برق ب��ه خاطر پایی��ن بودن 
راندم��ان کاری ای��ن وزارتخانه نبوده 
بلک��ه هزینه تولید برق بیش از میزان 

دریافت آن است.
فعلا قيمت بنزین
 گران نمی شود

وزیر نفت هم در حاشیه همایش 
بین المللی انرژی در پاسخ به پرسش 
فارس اظهار داشت: فعلا برنامه ای برای 
افزایش قیمت بنزین و گازوئیل نداریم.
بیژن زنگن��ه افزود: در این زمینه 
حتی جلسه ای هم برگزاز نشده است.

وزیر نفت همچنین طی سخنانی 
در همایش فوق گفت: در حال حاضر 
87 درص��د جمعی��ت ای��ران تح��ت 
پوش��ش شبکه گاز طبیعی قرار دارند 
و گس��تردگی مص��رف گاز در می��ان 
مصرف کنندگان شهری به 98 درصد 
رسیده است. به این ترتیب ایران یکی 

از کم آلاینده ترین س��بدهای مصرف 
انرژی جهان را دارد.

وی خاطرنش��ان ک��رد: علیرغ��م 
تحریم ه��ا و موانع همین امروز حدود 
70 درص��د مصرف انرژی ایران از گاز 
طبیعی تامین شده و فرآورده های نفتی 
مایع ح��دود 30 درصد مصرف انرژی 

کشور را شامل می شود.
وزیر نفت گفت: در بخش حمل و 
نقل هم اکنون روزانه معادل 20 میلیون 
متر مکع��ب گاز طبیعی در جایگاه ها 
ب��ه بیش از 3 میلی��ون خودرو عرضه 
می شود که به نظر می رسد، نمونه ای 

بی همتا در جهان باشد.
وزیر نفت تصریح کرد: به کارگیری 
تحریم های نفتی با انگیزه های سیاسی 
آث��اری مخ��رب بر تولید نف��ت و گاز 
متناسب با ذخایر کش��ورها داشته و 
موجب عدم ت��وازن و خطر ناپایداری 
در عرصه جهانی نفت و گاز شده است.

وی اف��زود: این وضعیت ضمن بر 
هم زدن تعادل ب��ازار موجب افزایش 
وابس��تگی مصرف کنندگان به یک یا 
دو تولیدکننده عمده ش��ده اس��ت و 
ی��ا مصرف کنندگان را به اس��تفاده از 
سوخت های غیرپاک ناچار کرده است.

به گفته وی این نوع عملکردها که 
از منظ��ر بین المللی باعث ناکارآمدی 
مدیری��ت منابع می ش��ود، باید مورد 

تجدیدنظر قرار گیرد.
وزیر نفت با بیان اینکه متاسفانه به 
عنوان یک نمونه از اعمال تحریم های 
غیرعادلانه در بخش انرژی ایران باید 
به تحریم هایی اش��اره کنم که موجب 
تاخیر در اجرای پروژه های تولید گاز از 
میدان عظیم پارس جنوبی شده است، 
گفت: تاخی��ر در اجرای این پروژه در 
یک مورد در س��ال 2013 موجب آن 
شد که به ناچار در نیروگاه های کشور 
به جای سوخت پاک گاز طبیعی 27 
میلیارد لیتر سوخت های مایع آلاینده 
و عمدتا نفت کوره با سولفور بالا مصرف 

شده است.
وی گف��ت: در س��ال ج��اری در 
قال��ب  یک��ی از تبصره ه��ای بودجه 
اعتباری قریب 60 میلیارد ریال برای 
طرح های بهینه س��ازی مصرف انرژی 
اختصاص داده ش��ده اس��ت، در این 
قالب می توان به گازرسانی به شهرهای 
کوچک و روستاها از طریق خط لوله، 
افزایش کارایی موتورخانه در واحدهای 
مس��کونی و اداری، ب��رق دار ک��ردن 
چاه های آب کشاورزی، توسعه خطوط 
متروی کلانشهرها و کمک به نوسازی 
شبکه اتوبوسرانی شهرها، کمک مالی 
ب��رای جایگزین��ی تاکس��ی های پایه 
CNG و اص��لاح فرآیندهای مصرف 

سوخت در ساختمان اشاره کرد.

حضور 1250 کارشناس داخلی و خارجی در دهمين همایش بين المللی انرژی

عضو هيئت علمی دانشگاه تهران به نمایندگی از مدیرعامل شرکت 
بهينه سازی مصرف سوخت جزئيات طرح کارت اعتباری انرژی را اعلام 

کرد.
به گزارش ایسنا، دکتر شهریار عامری که در سمینار هدفمندی یارانه ها و 
اصلاح بازار انرژی به جای مدیرعامل شرکت بهینه سازی مصرف سوخت حضور 
یافته بود، درباره چگونگی کارکرد کارت انرژی اظهار کرد: کارت انرژی سهمیه ای 
را که در حال حاضر در اختیار اتومبیل هاست به خانوار یا افراد انتقال می دهد.

وی با بیان این که این کارت ارزش مالی نخواهد داش��ت، گفت: با توجه به 
مصرف هر ش��خص اعتبار در کارت وی ریخته می شود تا هزینه ها را پرداخت 

کند که این کار ما را به قانون هدفمندی یارانه ها نزدیک می کند.
عامری خاطرنشان کرد: مشکلی که از 4-5 سال گذشته داریم مبالغی که 
به عنوان پول نقد در جامعه تزریق می ش��ود و تورم زاس��ت که این کارت این 

مشکل را حل می کند.
عضو هیئت علمی دانش��گاه تهران با اش��اره به اجرای فاز اول هدفمندی 
یارانه ها تصریح کرد: مبالغی که در س��ال های اول مردم برای بنزین، گازوئیل 
و برق پرداخت کردند 26 هزار میلیارد تومان بود، اما همان س��ال دولت 
حدود 42 هزار میلیارد تومان به مردم یارانه داده اس��ت. در عین حال دولت 
نمی تواند قانون هدفمندی یارانه ها را اجرا نکند و اصل موضوع قانون این است 
که قیمت های انرژی تا پایان برنامه پنجم باید آزاد شود و ما می دانیم که این 
اتفاق نمی افتد اما به هر حال باید از یک جا شروع کنیم.وی با بیان این که با 
اس��تفاده از کارت اعتباری انرژی می ت��وان قبوض برق، آب، گاز، و پول بنزین 
و گازوئی��ل را پرداخت ک��رد، گفت: این کارت به هیچ عنوان نباید قابلیت نقد 
شدن داشته باشد، اما می توان اعتبار را به کارت های دیگر منتقل کرد.عامری 
با بیان این که قیمت این کارت ثابت نیس��ت، گفت: برای مثال اگر کس��ی در 
جایی ش��ش س��رعائله دارد بر اساس آنها اعتباری در کارت اش ریخته شود اما 
می تواند مقداری را که لازم ندارد به حساب های دیگر بریزد بنابراین این کارت 
به افرادی که انرژی کمتری مصرف می کنند امتیاز میدهد که مابقی آن را تبدیل 
به پول کند.عضو هیئت علمی دانشگاه تهران با تاکید بر این که منظور از این 
کارت کوپن سازی نیست، اظهار کرد: این کارت کوپن نیست و قرار نیست یک 
موضوع دائمی باشد، بلکه می خواهد ما را به آزادسازی قیمت برساند.وی افزود: 
نکته دومی که باید مطرح شود این است که آیا این کارت قرار است جایگزین 
طرح های مصرف انرژ ی شود و پاسخ این است که خیر، بلکه این یک ابزار است.

عامری با بیان این که طرح کارت اعتباری انرژی یک ایده ارزش��مند در حال 
تدوین اس��ت، گفت: برای رسیدن به مرحله اجرایی مراحل گوناگونی برای آن 
تعریف شده و اگر این کارت قرار باشد ملی شود باید یک طرح پایلوت آن اجرا 

و بازخورد آن گرفته شود که اگر مثبت بود گسترش یابد.

جزئیات طرح
 کارت اعتباری انرژی اعلام شد

انبارهای  مدیر عامل ش�رکت 
عمومی ایران گفت: از اول شهریور 
ماه و به مناسبت آغاز هفته دولت، 
هزینه انبارداری کالاهای وارداتی و 
صادراتی کشور تا پنج روز نخست 

رایگان خواهد بود.
سید مهدی صادقی دیروز در جمع 
خبرنگاران با بی��ان اینکه این اقدام با 
ه��دف کاه��ش زمان و ارای��ه بهترین 
کیفی��ت برای انجام خدمات انبارداری 
ص��ورت گرفته اس��ت، اف��زود: اکنون 
وضعیت نسبت به گذشته بسیار بهتر 
شده به گونه ای که رسوب کالاها بسیار 
کاهش یافته و حمل یکسره کالا حدود 
50 درصد نس��بت به ترخیص کالاها 

بیشتر شده است.
به گفته وی، در حال حاضر میزان 
خ��واب کالا در انباره��ا حدود 22 روز 
اس��ت که این میزان با ش��اخص ها و 

استانداردهای جهانی فاصله دارد.
صادقی س��پس از مکانیزه کردن 
فرآیند ص��ادرات و واردات کالاها خبر 
داد و گف��ت: در ای��ن خص��وص ه��م 
اکن��ون برنامه ریزی های لازم صورت و 
در دس��تور کار قرار گرفته ضمن آنکه 
پیاده سازی مکانیزه کردن فرآیند کالا 

شروع شده است.
وی ب��ا بیان اینک��ه این طرح هم 
اکنون به صورت پایلوت در شهریار در 
حال اجرا اس��ت، اظهار داشت: شرکت 
انبارهای عمومی ایران مکلف است در 
جهت تس��هیل فعالیت های اقتصادی 
کش��ور، زمان را کاه��ش داده و فاصله 
خ��ود را ب��ا س��ازمان های بین المللی 

کمتر کند.
صادق��ی اضافه کرد: این ش��رکت 
امکان پذی��رش بیش از 9 میلیون تن 
کالا در مب��ادی 19 نقطه را دارد. این 
موضوع ارتباط مستقیم با بحث واردات 
و ص��ادرات کالا دارد که هر چقدر این 
فرآیند طولانی تر شود، ظرفیت بیشتری 

مورد استفاده قرار خواهد گرفت.
مدیرعامل شرکت انبارهای عمومی 
و خدمات گمرکی ایران ضمن اشاره به 
افزایش سرمایه شرکت از 72 میلیارد 
ریال ب��ه 400 میلیارد ریال، در رابطه 
با طرح های توسعه کسب وکار شرکت 
اف��زود: موضوع همکاری مش��ترک با 
شرکت حمل ونقل ترکیبی کشتیرانی 
در زمین��ه حمل ریل��ی محموله های 
کانتین��ری کش��تیرانی ب��ه گمرکات 
ش��هریار، غرب و س��هلان با توجه به 
وجود زیرساخت  ها و همچنین استقرار 
شرکت در بنادر دریایی امیرآباد، انزلی، 
امام خمین��ی)ره( و باهنر و گمرکات 
زمینی پرویزخان، خسروی، سرخس، 
لطف آب��اد و س��رو و گم��رکات هوایی 
مش��هد و تبریز با هدف افزایش سهم 
بازار و ارتقای ظرفیت عملیاتی سالانه 
شرکت، به صورت جدی در دستور کار 
معاونت راهبری و امور گمرکی قرار دارد 
و امور مربوطه در حال پیگیری است.

وی همچنین در مورد ایجاد بندر 
خش��ک به منظور توس��عه کسب وکار 
ش��رکت انبارهای عموم��ی و خدمات 
گمرکی ایران نیز افزود: بررس��ی های 
اولی��ه و جانمای��ی برای ایج��اد بنادر 
خشک صورت پذیرفته و تعاملات لازم 

با ریاست کل گمرک انجام شده است. 
وی همچنین به اقدام مسئولان شرکت 
با هماهنگی گمرک ب��ه منظور انجام 
اقدامات اساسی برای ساماندهی فرآیند 
واردات و صادرات کالا در مرز بازرگان 
اش��اره کرد و افزود: با هماهنگی های 
صورت گرفته، قصد داریم تا پایانه  های 
صادرات و واردات در این مرز از یکدیگر 
منفک ش��وند تا بتوانی��م عارضه های 
فرهنگ��ی، سیاس��ی، امنیتی و محیط 
زیستی صف طویل کامیون های موجود 

در این منطقه را از بین ببریم.
وی در بخش دیگری از س��خنان 
خود با اش��اره به مس��ئولیت ش��رکت 
انبارهای عموم��ی و خدمات گمرکی 
ایران به عنوان سازمان مسئول منطقه 
اقتصادی ویژه سهلان، افزود: برنامه های 
ساخت و توسعه فاز نخست منطقه ویژه 
اقتصادی سهلان به وسعت 100 هکتار 
در استان آذربایجان شرقی و در جوار 
شهر تبریز آغاز و کمیته های واگذاری 
اراضی و سرمایه گذاری و سایر امور در 

منطقه تشکیل شده است.
رئیس هیئت مدی��ره و مدیرعامل 
ش��رکت انبارهای عموم��ی و خدمات 
گمرک��ی ایران در پاس��خ به پرس��ش 
خبرن��گاری در م��ورد هزینه تحمیلی 
انبارداری به هزینه تمام ش��ده واردات 
کالا در کش��ور، گف��ت: ب��ر اس��اس 
تعرفه ه��ای موجود در ش��رکت که از 
تعرفه سازمان بنادر و کشتیرانی کم تر 
است، به صورت میانگین، فقط هزینه ای 
معادل 20 ریال اخذ می شود که هزینه 

ناچیزی است.

مدیر عامل شرکت انبارهای عمومی:

هزینه انبارداری کالا  تا 5 روز نخست رایگان است

وزیر جهاد کش�اورزی گفت: 
دیگر زمانی برای از دس�ت دادن 
فرصت ها و انج�ام آزمون و خطا 
در حوزه کشاورزی وجود ندارد.

محم��ود حجت��ی اذع��ان کرد: 
علی رغم همه امکانات، بهره وری در 
بخش کش��اورزی بسیار پایین است 
و ایران در ای��ن زمینه چندین دهه 
از کشورهای توس��عه یافته اروپایی 
عقب ماندگ��ی داردو مس��یری را که 
برخی کشورها 40 سال پیش پشت 
سر گذشته اند را امروز تکرار می کند.

حجت��ی تأکید کرد: دیگر زمانی 
برای از دست دادن فرصت ها و انجام 
آزم��ون و خطا در حوزه کش��اورزی 
وجود ندارد، بنابراین دولت و فعالان 
بخش کشاورزی باید دست در دست 
هم دهند تا مشکلات موجود در این 

بخش را برطرف کنند.
وی افزود: در دنیایی که کشورها 
به سرعت در زمینه های مختلف از هم 
پیشی می گیرند ایران نباید عقب گرد 
داش��ته باش��د و باید پا به پای سایر 
کشورها در مسیر توسعه گام بردارد.

وی ادامه داد: هر چند در شرایط 
فعلی منابع دولت برای سرمایه گذاری 
در بخش کشاورزی محدود است ولی 
دولت آمادگ��ی دارد با تمام توان در 
مسیر برآورده کردن تقاضا و انتظارات 
به ج��ای فعالان بخش کش��اورزی 
حرکت کند. وزیر جهاد کشاورزی که 
در سومین همایش علوم و تکنولوژی 
ب��ذر در ای��ران س��خنرانی می کرد 
گف��ت: تأمین امنیت غذایی مردم از 

ابتدایی ترین وظایف دولت ها است.
وی تصری��ح ک��رد: ه��ر چن��د 

کش��اورزی ایران امروز با تهدیدهای 
زیادی مواجه است ولی باید شرایط 
تبدی��ل این تهدیدها به فرصت مهیا 

شود.
وزی��ر جه��اد کش��اورزی یادآور 
ش��د: صاحبان علوم می توانند مسیر 
مناس��بی برای خ��روج از روش های 
ناکارآمد در حوزه کشاورزی پیش روی 
مدیران و مسئولان کلان این بخش 

قرار دهند.

حجت��ی تصریح ک��رد: وضعیت 
امروز کش��اورزی کش��ور برای همه 
واضح و مشخص است و نقاط ضعف 
و قوت این حوزه بر هیچ کس پوشیده 

نیست.
سهم دولت پرداخت شد

رئی��س هی��أت مدی��ره و مدیر 
عامل شرکت مادر تخصصی صندوق 
حمایت از توس��عه س��رمایه گذاری 
در بخش کش��اورزی از تصویب 63 
میلیارد تومان س��هم دولت ناشی از 
فروش ش��رکت های دولتی و تملک 

دارایی به این صندوق خبر داد.
عبدالکریم رضوی اردکانی دیروز 
در نشس��ت مطبوعاتی به مناسبت 
هفته دولت، افزود: منابع این صندوق 
توسط بخش دولتی و سرمایه گذاران 
بخش خصوصی و کش��اورزان تأمین 

می ش��ود ک��ه امروز )سه ش��نبه( در 
مرحل��ه اول 55 میلی��ارد توم��ان از 
محل فروش شرکت مهندسی آب و 
خاک وزارت جهاد کشاورزی و مبلغ 
8 میلی��ارد توم��ان از ردیف تملکی 
دولت به این صندوق تزریق شده که 
قرار اس��ت دیگر منابع موردنیاز این 
صندوق در مراح��ل بعدی تأمین و 
تخصیص یابد.وی تأمین منابع مالی 
دولتی این بخش را از طریق فروش 
ام��وال و امکانات صن��دوق، فروش 
ش��رکت های دولت��ی و همچنین از 
بخش ردیف تملکی دولت، امسال 30 
میلیارد تومان به این بخش تخصیص 
می یابد که 155 میلیارد تومان آن از 
محل فروش شرکت های دولتی و 8 
میلی��ارد توم��ان از ردیف تملکی به 
این بخش پرداخت شده است.رضوی 

اردکانی تصریح کرد: از ابتدای سال 
87 تاکنون یکه��زار و 100 میلیارد 
تومان ب��رای اجرای آبی��اری تحت 
فشار اعتبار تخصیص یافته که 237 
میلیارد تومان آن مربوط به سال 92 

تا به امروز بوده است.
وی اضاف��ه کرد: دول��ت یکهزار 
میلیارد تومان به این بخش تخصیص 
داده که امس��ال پیش بینی می شود 
مبلغ 500 میلی��ارد تومان دیگر در 
اختی��ار صندوق حمایت از توس��عه 
کشاورزی قرار گیرد که این صندوق 
عاملیت آن را برعهده خواهد گرفت.

اکن��ون  ه��م  وی،  گفت��ه  ب��ه 
از توس��عه  84 صن��دوق حمای��ت 
س��رمایه گذاری کشاورزی با سرمایه 
772 میلی��ارد تومان در کل کش��ور 

مشغول به فعالیت هستند.

حجتی:زمانی برای آزمون و خطا در بخش کشاورزی نداریم

وزی�ر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از پرداخت آخرین مطالبات 
330 هزار بازنشسته کشوری خبر داد.

عل��ی ربیعی ب��ا بیان اینکه برخي از این مطالب��ات مربوط به اجراي 
قانون مدیریت خدمات کشوري است، افزود: توجه به معیشت اقتصادي 
و افزایش س��طح خدمات رفاهي براي بازنشستگان از اولویت هاي دولت 
یازدهم است. بر همین اساس با تمهیدات و تامین اعتباري که از سوي 
صندوق بازنشستگي کش��وري انجام گرفت، آخرین مرحله مطالبات 
330 هزار بازنشسته مشمول دیروز سه شنبه  به حساب آنان واریز شد. 
وي با تقدیر از تلاش ها و پیگریهاي مدیر عامل صندوق بازنشستگي 
کشوري در اجراي تعهدات قانوني و تامین رضایت بازنشستگان افزود: در 
این مرحله بر اس��اس محاسبات صورت گرفته به طور میانگین مبلغ 

640 هزار تومان به هر یک از بازنشستگان مشمول پرداخت شد.
 ربیعي، تسویه کامل مطالبه 1830 میلیارد توماني بازنشستگان را 
از افتخارات و کارآمدي صندوق بازنشستگي کشوري برشمرد و گفت: 
ای��ن صن��دوق علاوه بر تکالیف قانوني و وظای��ف ذاتي خود در زمینه 
خدمات رفاهي نیز اقدامات قابل توجهي را در طول یکسال اخیر براي 
جامعه بازنشس��تگان و فرهیختگان این حوزه انجام داده اس��ت که در 
این خصوص مي توان به تاسیس خانه هاي امید در شهرستان ها، صدور 
س��لامت کارت بازنشستگان و ارائه بیمه طلایي به این قشر فرهیخته 
و همچنین پرداخت وام ضروري در جهت حل بخش��ي از مش��کلات 

اقتصادي آنان اشاره کرد. 
وي افزود: از دیگر برنامه هاي صندوق بازنشستگي کشوري در هفته 
دولت ثبت نام وام ضروري براي 200 هزار بازنشسته است که بازنشستگان 
کشوري مي توانند با مراجعه به سامانه الکترونیکي صندوق ثبت نام کنند.

وزیرکار و رفاه اعلام کرد

پرداخت آخرین مطالبات
 330 هزار بازنشسته کشوری

خان�واده صنعتگ�ر ایلامی به اظهارات وزیر صنع�ت، معدن و تجارت 
انتقاد کرد.

»ناهید عبدالی« دختر صنعتگر ایلامی که اقدام به خودسوزی کرده بود، در 
گفت وگو با ایسنا، منطقه ایلام، اظهار کرد: مایه تعجب و تاسف است که یک مدیر 
ارش��د و باس��ابقه دولتی بدون داشتن اطلاعات دقیق و مستند در فضای عمومی 
اظهار نظر کند.وی افزود: آقای نعمت زاده ادعا کرده اند که فرزند آقای عبدالی چند 
سال پیش اقدام به خودکشی کرده، در حالی که برادر من درست شب 16 مرداد 
یعنی پس از خودس��وزی پدرم اقدام به خودکشی ناموفق کرده و پرونده پزشکی 
وی در بیمارس��تان آیت الله طالقانی شهر ایلام موجود است و این سخن وزیر که 

فرزند آقای عبدالی چند سال پیش اقدام به خودکشی کرده کاملا رد می شود.
عبدالی خاطرنشان کرد: همچنین آقای وزیر در بخش دیگر در سخنان خود 
اظهار کرده اند که برخی افراد تس��هیلات دریافت��ی را به حوزه های دیگر برده اند 
در حالی که ایشان به خوبی می دانند تسهیلات دریافتی پدرم از نوع سرمایه در 
گردش بوده و 2 و نیم میلیارد از 5 میلیاردی که بانک به ایشان داده بود به طور 
مستقیم به حساب شرکت فولاد مبارکه واریز شده و بنابراین سخن ایشان نیز اگر 

در موارد دیگر صدق داشته باشد هیچ گونه ارتباطی به وضعیت پدر بنده ندارد.

وزیر ارتباط�ات و فن�اوری اطلاعات گفت: 
بخش ارسال عکس و تماس تصویری همراه اول 

و ایرانسل مسدود است.
محمود واعظی، دیروز در حاشیه مراسم بزرگداشت 
هفته دولت با اشاره به نگرانی برخی مراجع عظام از 
جمله آیت الله مکارم شیرازی در زمینه گسترش نسل 
سوم ارتباطی، گفت: سیاست دولت برای اعطای مجوز 
نسل سوم ارتباطی به همراه اول و ایرانسل این است 
ک��ه این خدم��ات مانند زمانی که رایت��ل آن را ارائه 
م��ی داد ارائه ش��وند و بخش ارس��ال عکس و تماس 
تصویری مسدود است تا زمانی که پیوست فرهنگی 

مربوطه تهیه شود.
او با اش��اره به این که تدوین پیوس��ت فرهنگی 
تماس های تصویری براساس قانون برنامه پنجم توسعه 
از سوی معاونت برنامه ریزی و مدیریت برعهده دولت 
گذاشته است، گفت: معاونت برنامه ریزی و مدیریت 
موظف است در مورد مسائل مهمی که نیاز به تدوین 
پیوس��ت فرهنگی دارد آن را به دولت اعلام کنند و 
دولت نیز موظف به تهیه پیوست مربوط است در این 
زمینه پیوست فرهنگی تماس های تصویری از سوی 
وزارت ارتباطات تهیه ش��ده و ب��رای تصویب و طی 
مراحل قانونی به مراجع ذی ربط فرستاده شده است.
واعظی با اش��اره به این ک��ه دو اپراتور با امضای 
تفاهم نامه ای با وزارت ارتباطات موظف هستند که در 
مورد مسائلی که امکان نظارت بر آنها وجود ندارد تا 
تصویب پیوست محدودیت ایجاد کند، افزود: باید در 
نظر داشت که در این وزارت ما به دنبال آن هستیم 
که مسائل اخلاقی و فرهنگی را در اولویت خود قرار 
دهیم و تا زمانی که پیوس��ت فرهنگی مربوطه امضاء 
نشود، تمام خدمات مثل دو سال قبل ارائه می شود.

وی با اشاره به این که طبق قانون دولت موظف به 
تهیه پیوست فرهنگی تماس های تصویری است، خاطر 
نش��ان کرد: وزارت ارتباطات در این زمینه پیشنهاد 
خود را به دولت ارائه داده اس��ت و دبیرخانه شورای 
عالی فضای مجازی این پیشنهاد را تهیه کرده است.
وی در پاسخ به سؤال یکی از خبرنگاران در مورد 
وضعیت ارائه خدمات اینترنتی در کشور خاطرنشان 
ک��رد: در این زمینه تمرکز ما ب��ر دو بخش افزایش 
س��رعت و افزایش تعداد کس��انی اس��ت که مایل به 

استفاده از اینترنت هستند.
وی با اشاره به این که در یک سال گذشته وزارت 
ارتباطات و فناوری بیش��تر بر افزایش تعداد کاربران 
اینترنتی تأکید داش��ت، تصریح کرد: به همین دلیل 
در سال گذشته بیش از شش هزار روستا به اینترنت 
کشور متصل شده اند و سه میلیون کاربر جدید نیز از 

امکانات اینترنتی بهره مند شدند.
وزی��ر ارتباطات و فن��اوری اطلاعات درباره نحوه 
نظارت بر ش��رکت ها در زمینه حمایت از محصولات 
داخلی اظهار کرد: هدف وزارت ارتباطات این اس��ت 
که همه اپراتورها و ش��رکت هایی را که از محصولات 
ict استفاده می کنند به استفاده از محصولات داخلی 
ترغی��ب کند و برای دس��تیابی ب��ه این هدف تلاش 
می کنیم در فضای تفاهم این همکاری بین بخش های 

خصوصی و تولیدکنندگان داخلی ایجاد شود.
وزیر ارتباطات با اش��اره به سیاست های یکسال 
آین��ده درباره سیاس��ت س��اختاری و داخلی وزارت 
ارتباط��ات گفت: اول باید تلاش کنیم س��ازمان ها و 
تش��کیلات این وزارتخانه یکجا جمع شود همچنین 
باید بازنگری در شرح وظایف برخی سازمان ها انجام 

شود.

واکنش خانواده صنعتگر ایلامی
 به سخنان وزیر صنعت

وزیر ارتباطات:

ارسال عکس و تماس تصویری 
تلفن های همراه مسدود است

مدیرعامل ش�رکت س�رمایه گذاری ملی ایران ابهامات فعلی اقتصاد 
کشور را بی سابقه دانست.

علیرضا عس��گری مارانی در گفت وگو با ایس��نا، به علت رکود حاکم بر بازار 
س��رمایه اش��اره کرد و گفت: در حال حاضر بورس تهران به دلیل ابهامات موجود 

در اقتصاد در حالت انتظار قرار گرفته است.
وی ب��ا بیان اینکه هیچ��گاه در اقتصاد ایران این میزان ابهام وجود نداش��ته 
اس��ت، ادامه داد: در حال حاضر سیاست ها نامشخص بوده و در خصوص معادن، 
پتروشیمی، گاز، فولاد و خودرو ابهامات کلیدی وجود دارد و دولت و مجلس در 
این خصوص با یکدیگر هماهنگ نیستند؛ لذا تا زمانیکه این ابهامات برطرف نشود 

بازار از این وضعیت خارج نخواهد شد.
وی با اشاره به اینکه شوک های وارد شده به صنایع در بورس تهران اثرگذار 
بوده است، خاطرنشان کرد: دولت و مجلس به جای ارائه طرح های جامع باید 3 
یا 4 ش��رکت بزرگ را به عنوان لوکوموتیو صنایع مش��خص کرده و تکلیف آنها را 

روشن کنند تا مشکلات سایر صنایع نیز برطرف شود.
مدیرعامل ش��رکت س��رمایه گذاری ملی تصریح کرد: وزرای اقتصادی دولت 
صنایع اصلی کشور را شناخته و به مشکلات آنها آگاهی دارند لذا باید در خصوص 
بنگاه های اقتصادی تصمیم گرفته و ابهامات موجود در آنها را برطرف کنند در غیر 

این صورت بورس به همین منوال حرکت خواهد کرد.
مارانی با بیان اینکه سرمایه گذار به ثبات تصمیم گیری نیاز دارد، عنوان کرد:  
اتفاقاتی که در افزایش قیمت برخی صنایع رخ داد، سود را از صنایع خارج کرده 
و موجب قفل شدن آنها شد بنابراین مردم باید ثبات در تصمیم گیری را مشاهده 

کنند تا وارد بازار سهام شوند.
این فعال بازار س��رمایه با تاکید بر اینکه وضعیت صنایع باید توس��ط دولت، 
مجلس و حتی قوه قضائیه روشن شود، اظهار کرد: برخی ها تصور می  کنند توجه 
نکردن به بازار بورس افتخار است در صورتی که این ضد ارزش بوده و باید بدن 

دولت و مجلس از اینکه قیمت سهمی به زیر قیمت اسمی برسد، بلرزد.

مدیرعامل یک شرکت سرمایه گذاری:

ابهامات فعلی اقتصاد ایران
 بی سابقه است

رئي�س هي�أت تحقي�ق و تفحص از صنع�ت خودرو ب�ا انتقاد 
از عملک�رد ش�ورای رقابت گف�ت: مردم فعلًا ب�رای خرید خودرو

 دست نگه دارند.
علی علیلو در گفت و گو با فارس با بیان اینکه جلسه جدیدی توسط 
کارگروه مشترک کمیسیون صنایع مجلس و شورای رقابت برای بازنگری در 
قیمت خودرو تشکیل نشده است، اظهار داشت: از وقتی که رئیس شورای 
رقابت پرونده قیمت گذاری خودرو رامختومه اعلام کرد، برگزاری جلسات 

این کارگروه منتفی و متوقف شده است.
وی ب��ا بی��ان اینکه ش��ورای رقابت از نظ��ر قانونی نبای��د به موضوع 
قیمت گذاری خودرو وارد شود، افزود: به زودی گزارشی در مورد عملکرد 
ش��ورای رقابت در قیمت گ��ذاری خودرو در صحن علن��ی مجلس قرائت 

خواهد شد.
علیلو در مورد جزئیات این گزارش نیز گفت: ورود غیرقانونی ش��ورای 
رقابت به قیمت گذاری خودرو و همچنین آنالیز و تحلیل فرمول خودرو و 
تعیین قیمت های غیر واقعی برای خودرو از جمله محورهای این گزارش 

است که با استفاده از اسناد و مدارک ارائه خواهد شد.
وی با بیان اینکه مردم می توانند فعلًا برای خرید خودرو دست نگه دارند، 
اظهار داش��ت: طی 2 سال گذشته، مردم مشاهده کردند که خودروسازان 
بی رویه و به دلخواه خود قیمت ها را افزایش دادند و علاوه بر این، کیفیت 

خودرو نیز روند کاهشی داشته است.
رئی��س هیأت تحقیق و تفحص از صنعت خودرو با اش��اره به حمایت 
بی روی��ه وزارت صنع��ت از خودروس��ازان، گفت: در ش��رایطی که رئیس 
جمهور از افزایش قیمت خودرو مکدر می شود، سخنگوی دولت می گوید 
ک��ه قیمت خودرو افزایش نخواهد یاف��ت و در مقابل، وزیر صنعت مدافع 
افزایش قیمت است و در نهایت نیز قیمت خودرو افزایش می یابد که این 

مسئله به ضررمردم است.
وی با بیان اینکه این مس��ائل مردم را س��رگردان کرده اس��ت، گفت: 
خودروهای داخلی حتی با خودروهای چینی نیز قابل مقایس��ه نیستند و 
احس��اس امنیت و کیفیت خودروهای چینی نسبت به خودروهای ایرانی 
بالاتر است که همین مسائل باعث شده تا مردم برای خرید خودرو دست 

نگه دارند و در نتیجه بازار راکد است.
به گفته عضو کارگروه مشترک بازنگری قیمت خودرو، برخی افراد که 
منافعشان از رشد صنعت خودرو به خطر می افتد، توپ را به زمین مجلس 
می اندازند و می گویند مجلس باعث رکود بازار خودرو شده است، اما با این 

حرف ها نمی توانند مجلس را از میدان به درکنند.
وی با تأکید بر اینکه مجلس اجازه ادامه روند فعلی قیمت گذاری خودرو 
را نمی دهد، گفت: اگر ش��ورای رقابت وظیف��ه اصلی خود را انجام ندهد، 
مجلس آن را سر جای خود خواهد نشاند و این شورا را کنار خواهد گذاشت.
وی با بیان اینکه شورای رقابت باید منتظر برخورد جدی مجلس باشد، 
تصریح کرد: این شورا باید وظایف اصلی خود را بداند و سر جای خود قرار 
گیرد. مس��ئولان این شورا باید توضیح دهند که چرا وظایف ذاتی خود را 

با وجود اینکه ابلاغ شده است، انجام نمی دهند.
علیلو در ادامه با بیان اینکه موضوع کاهش تعرفه واردات خودرو نیز از 
سوی برخی صاحبان منافع و رانت مطرح می شود، گفت: رانت واردات خودرو 
نیز عمدتاً دست خودروسازان است و در واقع چوب دو سر طلا در دست 
خودروسازان قرار دارد که اگر بخواهند وانمود می کنند که صنعت خودرو 
جای پیشرفت ندارد تا واردات خودرو رونق گیرد و منافعشان تأمین شود.
وی تأکید کرد: اجازه نمی دهم صنعت خودرو به راحتی به دست این 

افراد زمین گیر شود تا منافعشان را از واردات تأمین کنند.

رئيس تحقيق و تفحص از صنعت خودرو:

مردم فعلًا خودرو نخرند
مش�اور اقتصادی حس�ن روحانی اذعان کرد که از نگاه مردم، وضع 

اقتصادی در یک سال اخير، بدتر شده است.
مسعود نیلی در گفت وگو با خبرگزاری تسنیم درباره وضعیت رکودی اقتصاد 
کشور گفته است: باید توجه داشته باشیم مادامی که رشد منفی است یعنی تولید 
ناخالص داخلی کم می شود اما نسبت به قبل، از این شیب کاسته شده و به تدریج 
از شرایط رکود خارج می شویم. البته هنوز آمار رسمی از چند ماه اول سال جاری 

نداریم ولی امیدواریم با اقداماتی که انجام می شود اقتصاد به رشد مثبت برسد.
وی در پاسخ به این سؤال که مردم می گویند وضعیت رکود شدیدتر شده و 
معاملات کس��ادتر است، پاس��خ داده است: وقتی که از دید مردم و فعالان حاضر 
در بازار نگاه می کنیم موضوع کمی متفاوت است. ما این را مطمئن هستیم که تا 
پایان س��ال قبل رشد ما منفی بوده است. وقتی خودمان بحث کنیم من به شما 
می گویم از رشد منفی کاسته شده اما بالاخره واقعیت این است که باز هم منفی 
بوده است. و این بدین معنی است که هر یک روزی که از روز قبل جلوتر رفته ایم 

سطح فعالیت های اقتصادی پایین تر رفته است.
نیلی افزوده اس��ت: اگر فرض ما بر این باش��د که تا 28 اسفند 92 حتما رشد 
اقتصادی منفی بوده اس��ت یعنی تولید ناخالص داخلی در آن روز حتما کمتر از 
دی و آبان و ماه های قبل از آن بوده است. بنابراین از دید یک نفر که مشغول کار 
اس��ت وضع بدتر ش��ده است... مادامی که رشد تولید ناخالص داخلی منفی است 

مردم در عمل لمس می کنند که وضع خوب نیست.
وی درباره تکرار گزاره کاهش تورم از سوی دولتمردان هم گفته است: درست 
اس��ت که ما کاهش قابل توجه تورم تا امروز را در مقایس��ه با تورم 44 درصدی 
تابستان گذشته یک دستاورد بزرگ تلقی می کنیم، اما امروز هم کسی که با تورم 
همین الان هم زندگی می کند هنوز هم متناسب با این تورم بالا قدرت خریدش 
کم می شود. تورم 27 درصدی تیرماه نشان می دهد که قدرت خرید درآمد ثابت 

با نرخ 27 و خرده ای درصد کاهش پیدا کرده است.
 پ��س نکته اصل��ی اینجا، تمایز قائل ش��دن بین »بهبود امور« و »ش��رایط 
مطلوب« است. ما بهبودهای قابل توجهی داشته ایم به این معنی که در بسیاری 
از زمینه های مهم، از بحران عبور کرده ایم. اما این به هیچ وجه به معنی دستیابی 

به شرایط مطلوب نیست.

مسعود نیلی: از نگاه مردم
شرایط اقتصادی بدتر شده است


